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Abstract (en)
[origin: WO2019154529A1] The invention relates to a key module (120) for a keyboard. The key module (120) has a guide device (230) for guiding
a movement of the key module (120) when it is operated, at least one spring element (240) for providing a return force when the key module (120) is
operated, a support element (250) for supporting the guide device (230), and a switching unit. The switching unit has a housing (270) and a contact
device (280), which is arranged at least partially in the housing (270), for establishing electrical contact when the key module (120) is operated.
The contact device (280) has a fixed contact piece with a first contact and has a contact transmitter with a first spring lug which supports a second
contact, with a second spring lug for producing an operating noise and/or with at least one operating section. The contact transmitter is integrally
formed.

Abstract (de)
Es wird ein Tastenmodul (120) für eine Tastatur vorgestellt. Das Tastenmodul (120) weist eine Führungseinrichtung (230) zum Führen einer
Bewegung des Tastenmoduls (120) bei einer Betätigung, zumindest ein Federelement (240) zum Bereitstellen einer Rückstellkraft bei der
Betätigung des Tastenmoduls (120), ein Trägerelement (250) zum Tragen der der Führungseinrichtung (230) und eine Schalteinheit auf. Die
Schalteinheit weist ein Gehäuse (270) und eine zumindest partiell in dem Gehäuse (270) angeordnete Kontakteinrichtung (280) zum Herstellen
eines elektrischen Kontakts bei einer Betätigung des Tastenmoduls (120) auf. Die Kontakteinrichtung (280) weist ein Festkontaktstück mit einem
ersten Kontakt und einen Kontaktgeber mit einer einen zweiten Kontakt tragenden ersten Federlasche, einer zweiten Federlasche zum Erzeugen
eines Betätigungsgeräuschs und/oder zumindest einem Betätigungsabschnitt auf. Der Kontaktgeber ist einstückig ausgeformt.
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